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Vragen:

Aanvullende technische vragen afval CDA Gouda (aanvullende op eerdere 
ingestuurde set vragen) t.b.v. behandeling in de Raad 
 
1.     Waarom is de kostenstijging in het vaste deel verwerkt en niet in het 
variabele tarief voor restafval? Wat levert een andere verdeling op voor de 
lastendruk voor de Gouwenaars (verdeeld naar groepen en huishoudens)? 
2.     Hoe zou een andere verdeling tussen variabel en vast doorwerken voor 
specifieke groepen die minder afval kunnen scheiden door gebruik (luiers, 
medisch materiaal etc.)?
3.     Welke concrete business cases en samenwerkingsafspraken zijn er 
gemaakt tussen Cyclus, gemeente en derden om afval als grondstof te 
benutten?

4.     Welke circulaire ketens hebben toegevoegde waarde voor Gouda en de 
regio? Zijn er onderzoeksrapporten over hoe afval als grondstof kan worden 
benut (specifiek kansen voor Gouda)?
5.     Welke innovaties / pilots zijn daarbij kansrijk voor Gouda en de regio en 
worden concreet in een business case en ontwikkeling gerealiseerd? Welke 
publiek private partijen zijn daarbij betrokken?  
6.     Zijn er afspraken met ketenpartners rondom circulaire afvalstromen waar 
Gouda business cases op kan maken? Liggen er overeenkomsten om hier 
concreet invulling aan te geven?
7.     Is er een analyse over hoe circulaire grondstofstromen in Gouda 
bijdragen aan economische en duurzame winst? Welke validatie methodieken 
worden hierbij toegepast? 
8. Is er een benchmark en marktonderzoek gedaan naar de bijdrage en 
toegevoegde waarde die bedrijven in Gouda specifiek zou kunnen leveren 
t.b.v. nieuwe verdienmodellen binnen de circulaire economie?



Antwoorden:
1. De redenen zijn:
- Verhoging van het variabele tarief brengt een groter risico op tekorten in de 
afvalbegroting met zich mee. Met verhoging van het vaste tarief is de 
gemeente verzekerd van de deze inkomsten
- De verwachting is dat verhoging van het variabele tarief in geringe mate zal 
bijdragen aan een betere afvalscheiding. 

2. Verhoging van het variabele tarief is in beginsel nadelig voor inwoners die – 
om wat voor reden dan ook – (meer) afval hebben dat niet gescheiden kan 
worden aangeboden. Dat geldt bijvoorbeeld voor inwoners die wegwerpluiers 
voor kinderen gebruiken. Voor inwoners die veel medisch afval hebben, geldt 
een kortingsregeling; bij een hoger variabel tarief ligt en verhoging van de 
korting in de rede.  

3. Op dit moment sluit Cyclus voor de deelnemende gemeenten contracten 
met verwerkers van GFT, papier, en PMD. Het in Gouda ingezamelde 
huishoudelijk afval wordt langs die weg gerecycled. De verschillende 
verwerkers zetten de gerecyclede materialen zelfstandig af aan bedrijven die 
daar weer nieuwe producten van maken. 

4. Hiervoor zijn nog geen onderzoeken gedaan. In de ontwikkelfase van het 
Ecopark worden kansen onderzocht voor circulariteit. Op het groene afval 
lijken kansen te ontstaan waarbij Gouda als grondstoffen leverancier kan 
optreden. Er wordt gezocht naar een marktpartij die deze keten kan sluiten. 

5. t/m 8. 
Deze vragen hebben met name betrekking op het onderwerp circulaire 
economie en hebben niet direct betrekking op de voorstellen over de 
inzameling van huishoudelijk afval en de daarmee gemoeide kosten.  De 
beantwoording van deze vragen kost ook meer tijd. Hier komen wij in een 
later stadium op terug. 


